
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 2
Droždín

Č. 8 / 2024 04. 09. 2024 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Prášil Vladimír, Bc. Ing. Hainc Rostislav, Bc. Žáčková Věra, Ing. Kuglerová Hana, Ing.
Šimek Roman, Hejlová Hollarová Martina, Helekal Pavel, Mgr. Lochmanová Gabriela

Omluveni: Lenertová Dagmar

Hosté: zástupci MPO, pan Culek (SDH), pan Běhal, pan Pražák, manželé Zatloukalovi

Z celkového počtu 9 členů se zúčastnilo 8, komise na svém jednání byla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze
Zahájení a schválení programu, prezence členů a hostů, vystoupení zástupců MPO a PČR, požadavky občanů,
kontrola plnění úkolů, došlá pošta, jednání KMČ, příští jednání a závěr.

Usnesení:
Komise městské části projednala a schválila program schůze.

Komise souhlasí
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
Na MPO byl vznesen požadavek na častější kontrolu vozidel najíždějících na louky v okolí Droždína. Dále byli
požádáni o častější kontrolu a zajištění bezpečnosti především chodců v Droždíně v průběhu uzavírky ulic
Pavlovická, Chválkovická a Šternberská.

3 Vystoupení hostů
SDH: zástupce SDH p.Culek informoval přípravách kácení uschlého smrku u školy, které proběhne v týdnu od
9.9. Komise zapůjčí dopravní značení. Dále žádal o ořez stromů a dřevin v těsné blízkosti hasičské zbrojnice,
aby nedošlo k poškození opravené budovy. Předseda komise oslovil hasiče, zda by byli schopni odstranit
označené dřeviny v lokalitě Gregorák, viz níže.
pan Běhal: vznesl dotaz ohledně bezpečnostních opatření v ulici U cihelny v průběhu dopravních omezení v
ulicích Pavlovická, Chválkovická a Šternberská, které začnou 9.9. Přes Droždín (ulici U cihelny) povede
objízdná trasa, viz požadavky
pan Pražák: vznesl připomínku ke stavu plácku pod hřištěm, kde se nachází několik černých skládek. 
manželé Zatloukalovi: upozornili na strom v ulici Jesenická, který zasahuje do drátů el.vedení, viz požadavky

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Cyklostezka Droždín-Bystrovany - dořešení výkupu pozemků - 8.7.2024: Možnost vyvlastnění určitě existuje,
neboť koridory cyklostezek jsou v uzemním plánu zařazeny jako veřejně prospěšná stavby. Jen je třeba věc
rozhodnout politicky.Ing. Stanislav Losert
Keře pod rybníkem - možnost odstranění keřů a náhrady jinou zelení - 29.7.2024 p.Labounková:  Vašim
požadavkem se budeme zabývat.
Nefunkční rozhlas na sloupu č.2271 - Předáno k doplnění - Dobrý den, sloup VO č. 2271 v Droždíně neeviduji.
Pokud se problém týká "rozhlasu" č. 2217, tak nevykazuje žádnou závadu. Žádám Vás o doplnění informací k
nefunkčnímu rozhlasu. (co dělá, nedělá, nehlásí, hlásí přerušovaně atd..) Děkuji. Drozd

Starší požadavky



Zápis č. 6/2024 ze dne 05. 06. 2024: Adamovka - protipovodňová opatření - Před uzavřením
Zápis č. 6/2024 ze dne 05. 06. 2024: Žlutá čára u vývěsky na ulici Vítězství - 21.6.2024 ing.Lukáš Klevar: ODUR
bere uvedený požadavek na vědomí a zajistí jeho realizaci.
Zápis č. 6/2024 ze dne 05. 06. 2024: Prověření sklonu komunikace v místě napojení Myslivecké a Arnoldovy
ulice na ulici Vítězství - 10.6.2024 předáno k řešení p.Šulcovi
Zápis č. 6/2024 ze dne 05. 06. 2024: Horní část ulice Myslivecká p.č.743, 745 - nefunkční kanalizační vpustě -
15.8. předáno k řešení ing.Zdeňce Gajdošové

5 Projednávané záležitosti
Předseda KMČ informoval o místním šetření v lokalitě Gregorák, kterého se kromě předsedy KMČ zúčastnil
ing.Šimek a ing. Labounková z odboru městské zeleně a odpadového hospodářství. V souladu se studií na
rekultivaci tohoto prostoru byly označeny stromy a dřeviny určené k odstranění.  Předseda komise oslovil hasiče
s žádostí o odstranění označených dřevin.
Recyklát za hřištěm - KMČ zajistí odstranění navezených hromad recyklátu.
Předseda komise dále informoval o zajištění opravy lavičky v ulici Dolní Úlehla.
Na letní akci "Senioři" bylo vzneseno několik dotazů ohledně údržby a oprav vjezdů k domům, které jsou
součástí chodníků. Ze zákona jsou tyto vjezdy povinni udržovat vlastníci nemovitostí nikoliv vlastníci pozemků.
Květiny k pomníkům v říjnu a listopadu zajistí paní Žáčková.
Paní Žáčková předala stížnost paní Spáčilové z Myslivecké ulice, která upozorňuje na nebezpečnou a rychlou
jízdu cyklistů a motorových vozidel Mysliveckou ulicí.
 
 

5.1 Kontrola plnění úkolů
Pozemkové úpravy - pan Šimek zjistil, že v k.ú. Droždín se nachází cca 450ha zemědělských ploch. Pro
pozemkové úpravy je nutný souhlas majitelů, kteří vlastní v úhrnu nadpoloviční velikost ploch, čili 225ha. Pan
Šimek a pan Hainc vytvoří seznam majitelů pozemků, které se následně členové KMČ pokusí oslovit.
 
Bukovanská - lesík: pan Šimek informoval o jednání ředitele městských lesů ing. Janáska s panem Šubou.
Třešeň, která se v lesíku nachází je doupný strom a měl by zůstat zachován.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

6.1 Vyjádření k S-SMOL/069991/2024/OMAJ/Lex
Vyjádření k pachtu části pozemku parc. č. 642/3 ostatní plocha o výměře 26 m2 v k. ú. Droždín, obec Olomouc.

Usnesení:
Z důvodu bezpečnosti s žádostí o pacht nesouhlasíme. Jsme proti jakékoliv, byť dočasné, stavbě na tomto
pozemku.

Komise souhlasí
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

7 Nové požadavky

1 Násep na parcele číslo 478

Část cesty na parcele 478 byla zasypána náspem, čímž došlo k jejímu zúžení a nemožnosti projet. Prosíme o
řešení této situace. Přesné místo je zakresleno na přiloženém obrázku.

2 Rekonstrukce el.vedení - žádost o kontrolu

Žádáme majetkoprávní odbor o kontrolu (dotaz na ČEZ), zda byla rekonstrukce elektrického vedení provedena v
souladu s původní projektovou dokumentací. Máme podezření, že některé části el.vedení, které měly být dle
původní dokumentace vedeny v zemi, zůstávají na el.sloupech.

3 V rynkách - odplevelení chodníku

Žádáme o odplevelení chodníku v horní části ulice V rynkách. Jedná se o parcelu č.69, viz přiložený obrázek

4 Uzavírka ulic Pavlovická, Chválkovická a Šternberská - bezpečnostní opatření v Droždíně

KMČ důrazně žádá o zajištění bezpečnostních opatření a intenzivních kontrol v ulicích, kterými povede objízdná
trasa v době uzavírky ulic Pavlovická, Chválkovická a Šternberská. Jedná se především o bezpečnost chodců,
kteří budou přecházet silnici v úseku bez přechodu pro chodce!



5 Kanalizační vpusť u domu U cihelny 2 - žádost o nápravu stavu

Paní Žáčková předala žádost pana Tichého (U cihelny 2) o nápravu stavu uložení kanalizační vpusti, která byla
dle jeho slov v rámci opravy chodníku umístěna do takové výšky, že mu při dešti teče voda do dvora. V
přiložené fotodokumentaci je nový i původní stav.

6 Ulice Jesenická - strom zasahující do drátů el.vedení

Na základě informace od manželů Zatloukalových žádáme o ořez stromu zasahujícícho do drátů el.vedení v ulici
Jesenická, viz přiložený obrázek.

8 Obecné informace
Rozsvěcení vánočního stromu proběhne 30.11.2024.
Jednání bylo zahájeno v 18:00 hod a ukončeno ve 20:50 hodin. Příští řádné veřejné jednání KMČ proběhne
2.10.2024 od 18:00 hodin v areálu MŠ v místnosti detašovaného pracoviště MMOL na ulici Gagarinova 17a.

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 8 / 2024

Datum schválení zápisu: 07. 09. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Prášil Vladimír

Zapsal/a:
Mgr. Lochmanová Gabriela

Ověřil/a:
Ing. Šimek Roman


